港人講普選 x 港大學生會 政改辯論 3

港人講普選及香港大學學生會再次合作邀請政界及學者就政改方案進行辯論。參與論壇 的包括佔中運動戴耀廷副教授,香港青年時事評論員協會副主席陳志豪,黃毓民議員及 何濼生教授。我們亦很高興邀請到中大學生會會長張秀賢作為論壇的客席主持。

港人講普選由香港大學比較法與公法研究中心開發,是一個獨一無二的網上公眾參與的平台,市民不單可以就政改議題表達意見,並可以根據民主原則為香港設計普選方案及跟他人分享自己的設計。香港大學比較法與公法研究中心(「<u>中心</u>」)於1995年成立,是一個隸屬於香港大學法律學院的非牟利研究中心。

香港大學學生會會員人數近一萬五千人,涵蓋所有香港大學本科生。本著「團結一致,獨立自主」的宗旨,我們關心社會各項議題。作為香港專上學生聯會(學聯)其中一個院校成員,致力推動民間有關政改的討論,並參與推出學界平等方案。

當天的程序如下:

辯論會以廣東話進行

- 1. 各人就人大決定、罷課及佔中表態、發言(共約15分鐘)
- 2. 主持人發問時間 (共30分鐘)
- 3. 互相發問時間(共45分鐘)
- 4. 傳媒及台下發問時間(共20分鐘)

論壇的詳情如下:

日期:2014年9月15日(星期一)

時間: 下午 3-5 時

地點: 香港薄扶林道香港大學百週年校園鄭裕彤教學樓 11 樓

注意: 另外港人講普選及網頁翻新並會在同日重新啟動, 因此楊艾文教授會在辯論後介紹我們網頁的立法會政改的新功能。

登記出席: http://bit.lv/1udYFVv

Design Democracy HK x HKUSU Political Reform Debate 3

Design Democracy Hong Kong and HKUSU's second collaboration on political reform, we have invited professors and members of political parties to attend our debate on political reform. Participants of the debate include Occupy Central Movement Prof. Benny Tai, Hong Kong Association of Young Commentators Vice President Mr. Victor Chan, Legislative Council Member Mr. Raymond Wong and Professor Ho Lok Sang. We are honoured to have Mr. Tommy Cheung, the President of CUHKSU as the guest host.

Design Democracy Hong Kong, sponsored by The University of Hong Kong's Centre for Public and Comparative Law, is a unique online platform that promotes constructive dialogue on the future of Hong Kong's political system. It includes an innovative decision tree that allows citizens to build their own proposal for universal suffrage. It also hosts a public forum for users to share their views and interact. **The Centre for Comparative and Public Law** (CCPL) was established in 1995, it is a non-profit research centre in the HKU Faculty of Law.

The Hong Kong University Students' Union has around 15,000 members, covering all Undergraduate students in the University of Hong Kong. Upholding "Unity with Independence", we are concerned with various social issues. As a member of the Hong Kong Federation of Students (HKFS), we advocate the discussion regarding political reform among the general public, and play a role in proposing the Students' Proposal.

Rundown:

Debate will be conducted in Cantonese

- 1. Opening statement by speakers on NPC decision, student strike, Occupy Central (Total about 15 mins)
- 2. Guest host question time (Total 30 mins)
- 3. Guests question time (Total 45 mins)
- 4. Media and floor question time (Total 20 mins)

Date: 15 September 2014 (Monday)

Time: 3-5 pm

Venue: 11/F Cheng Yu Tung Tower, Centennial Campus, The University of Hong Kong,

Pokfulam Road, Hong Kong

Note: As Design Democracy HK website has been renovated and will be re-launched on the same day, Professor Simon Young will be introducing the new feature of the LegCo political reform after the debate.

Registration: http://bit.ly/1udYFVy